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STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA  Protokoll över styrelsemöte 
HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.  27/2021 
 
Tid  15.08.2021 kl. 18:00 
Plats  Cella Nova och Microsoft Teams 
 
Närvarande Robin Eriksson 
  Lydia Nystén 
  Angelina Mattbäck 
  Lisa Niemistö 
  Johannes Lövdahl 
  Kia Stenbacka 
  Emilia Sparf 
  Ville Toivari 
  Jonas Jansson 
  Joakim Andersson 
  Ylva Ekman  
 
1 § MÖTETS ÖPPNANDE 
 
 Mötet öppnades kl. 18:03. 
 
2 § KONSTATERANDE AV STADGEENLIGHET OCH BESLUTFÖRHET 
 
 Konstaterades. 
 
3 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 
 
 Föredragningslistan kompletterades.  
 -SSHV merch lades till på §Övrigt 
 
4 § NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT 
 
 Inget att tillägga. 
 
5 § GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
 
 Föregående protokoll godkändes. 
 
6 § ANMÄLNINGSÄRENDEN 
 
 Robin Eriksson 

●  Tutorträff 
 

 Lydia Nystén 
●  Inga anmälningsärenden 

 
 Angelina Mattbäck 

●  Inga anmälningsärenden 
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 Emilia Sparf  
● Inga anmälningsärenden 
 

 Johannes Lövdahl 
● Tutorträff 
 

 Ville Toivari 
● Tutorträff 
 

 Kia Stenbacka 
● Inga anmälningsärenden 
 

 Jonas Jansson 
● Tutorträff 

 
 Joakim Andersson 

● Tutorträff 
 

 Lisa Niemistö  
● Tutorträff 

 
7 § UTBILDNINGSPOLITIK 
 

 Diskussion om utbytesstuderandenas ankomst och tidtabell. Arrangemang av hämtning av 
utbytestutorer diskuterades. SMG möte nästa vecka. Kursklagomål skall tas tag i under hösten.  

 
8 § STUDIESOCIALT 
 
 Möte gällande introdagarna på måndag. Tutorskolning infaller på onsdag.  
 
9 § EKONOMI 
 
 Dagssaldot togs upp. Momsen är deklarerad.  
 
10 § NÄRINGSLIV 
 
 En ny samarbetspartner.  
 
11 § NÖTTE 
 

 Det kommer att skickas ut en länk för Nötte till gulisarna. Nötte skall marknadsföras från och 
med imorgon.  

 
12 § PROJEKT 
 

 OVVS möte nästa veckas söndag. Niordmöte infaller den 15.9, en möjlig poddreklam av Niord 
diskuterades. Årsfest: Sponssökningen diskuterades. Möte med Felicia förra veckan angående 
årfesten. Allmän diskussion om årsfesten och arrangemang av denna. 13.9 skall 
inbjudningarna för årsfesten ut. Möte med underorganisationer skall planeras in. En 
introdagspresentation är gjord och finns på driven.  
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13 § CELLA NOVA 
 

 Taggen till Rewell Centers källare diskuterades. Talko för att städa gamla Cella diskuterades. 
 
14 § INFO & WEBB 
 
 En Gulisinstagram skall lagas. Läsenårsanmälan och SHVS avgiften skall marknadsföras.  
 
15 §  PROGRAM 
 
 Beställning av dricka till hösten diskuterades.   
 
16 § INBJUDNINGAR  
 
 Inga inbjudningar.  
 
17 § AKTUELLT  
 
 Introdagarna 
 Ett möte om introdagarna äger rum imorgon måndag.  
  
 Scenarier inför hösten 
 En diskussion angående scenarier inför hösten. SSHV ordnar evenemang enligt restriktioner.  
 
 Läseårsanmälan/SHVS-avgift 

 Läseårsanmälans deadline är 31.8, men studerande måste anmäla sig till kurserna innan detta 
datum. YTHS avgiften betalas via Kela fpa. Skall läggas ut på some nästa vecka.  

 
 Hankeiternas välmåendegrupp 
 Ett möte skall planeras in.  
  
 Podcast 
 En diskussion om fotograferingen samt temaområden.  
 
 VCVN 
 Diskussion om VCVN samt mötet för detta.  
 
 Samarbete med Social Sports Oy 
 HankSports får ta detta till sina arbetsuppgifter.  
 
  
18 § ÖVRIGA ÄRENDEN 
 
 SSHV merch 
 Skall beställas modellexemplar.  
 
19 § NÄSTA MÖTE  
 

Nästa styrelsemöte hålls onsdag 18.08.2021 kl. 18:00 vid Cella Nova och Microsoft Teams. 
 
20 § MÖTETS AVSLUTANDE  
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 Mötet avslutades kl. 19:36 
 
 
  
 
 
                          
Robin Eriksson   Kia Stenbacka  
Ordförande   Sekreterare 

 


